



REPSOL PROVIDES A WILDLIFE RESCUE CENTER AT THE PARQUE DE LAS LEYENDAS ZOO

Lima, February 13, 2022. Repsol has provided a Wildlife Rescue Center at the Parque de las Leyendas Zoo in Lima for the care and rehabilitation of animals in vulnerable conditions. It is an area of 1,200 m², where wild animals rescued from the oil spill of January 15 can be cared for.

The rescue center, located inside the Parque de las Leyendas Zoo, has reception and triage areas for the rescued animals, as well as areas for cleaning and drying, recovery and shelter, and food preparation. Additionally, there is a rest area for the staff that attends to the animals.

The Wildlife Rescue Center has been financed by Repsol, and the design and implementation of the center was carried out with the specialized advice of Aiuká, an international organization recognized in wildlife rescue work. Aiuká specialists have also been providing technical advice and training to the Parque de las Leyendas personnel throughout the process of treatment and rehabilitation of the rescued animals until their release back into nature.

Repsol has also constructed a temporary veterinary center to care for the animals already housed at the Parque de las Leyendas before the oil spill, since the park's veterinary hospital is currently caring for rescued birds. The company has also been collaborating in the improvement of the facilities of the current veterinary hospital.

It should be noted that the company has been assuming the costs of food, medicines, and materials necessary for the recovery of the rescued animals that are in custody at the zoo facilities until their release and reincorporation into their natural habitats.

As part of the commitments assumed by Repsol in the agreement signed with SERFOR and the Parque de las Leyendas Zoo on January 31, 2022, Repsol is supporting SERFOR in tracking and recovering the wild animals affected by the spill on the beaches along the coast.

Repsol has contracted the company Clean Pacific, whose personnel has been receiving training from the consulting firm Aiuká to carry out these tasks. The Clean Pacific team, comprised of 60 people, has organized itself into brigades to work on the beaches, identify where the birds are located, and report them to SERFOR.



REPSOL ENTREGÓ UN CENTRO DE RESCATE DE FAUNA SILVESTRE AL PARQUE DE LAS LEYENDAS

Lima, 13 de febrero del 2022. Repsol hizo entrega al Patronato del Parque de Las Leyendas de un Centro de Rescate de Fauna Silvestre, destinado a la atención y rehabilitación de animales en condición vulnerable. Se trata de un área de 1,200 m², donde se vienen atendiendo a los animales silvestres rescatados del derrame de petróleo del pasado 15 de enero.

Este centro de rescate, ubicado en las instalaciones del Parque de Las Leyendas, cuenta con áreas de recepción de animales rescatados y de triaje, áreas de limpieza y secado de animales, zona de recuperación y albergue y espacios de preparación de comida para animales, así como un área de descanso para el personal que los atiende.

La habilitación del Centro de Rescate ha sido financiada por Repsol y el diseño e implementación del Centro se realizó con la asesoría especializada de Aiuká, organización internacional reconocida en trabajos de rescate de fauna silvestre. Los especialistas de Aiuká, además, vienen brindando asesoría técnica y capacitación al personal del Parque de Las Leyendas en todo el proceso de tratamiento y rehabilitación de animales rescatados hasta su liberación.

Repsol también entregó un centro veterinario temporal para la atención de los animales que alberga el Parque de Las Leyendas regularmente, en vista de que su actual hospital veterinario se encuentra atendiendo a las aves rescatadas. Asimismo, la empresa viene colaborando en las mejoras en las instalaciones del actual Hospital Veterinario del zoológico de Lima.

Cabe destacar que la empresa viene asumiendo los gastos de alimentación, medicamentos y materiales necesarios para la recuperación de los animales rescatados que se encuentran en custodia en las instalaciones del zoológico hasta su liberación y reincorporación a sus hábitats naturales.

Como parte de los compromisos asumidos por Repsol en el acuerdo firmado con SERFOR y el Parque de Las Leyendas el 31 de enero de 2022, Repsol brinda el apoyo a SERFOR para realizar las labores de rastreo y recuperación de los animales silvestres afectados por el derrame en la zona de playas.

Repsol ha contratado a la empresa Clean Pacific, personal que viene recibiendo capacitación por parte de la consultora Aiuká para realizar las referidas labores. El personal de Clean Pacific, compuesto por 60 personas, se ha organizado en brigadas para realizar trabajos en playas, identificar donde se encuentran las aves y reportarlo a SERFOR.